
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 20. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 697
Kan ministeren bekræfte, at antallet af indvandrere på kontanthjælp er steget
med 24.000, og kan ministeren redegøre for, hvordan denne udfordring vil bli-
ve løst af regeringen, herunder forklare hvordan indvandrere repatrieres eller
tvinges i job?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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